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Zápisnica 

 
zo zasadnutia komisie pre školstvo, kultúru a šport 

 
Dátum:  2.marca 2012 o 18,00 hod. 
Prítomní: podľa prezenčnej listiny 
Ospravedlnení: P.Zborovjan (Nitra, M-SR v streľbe, O.Kušnirik – Košice) 
 
Stretnutie otvoril predseda komisie. Prejednávali sa body podľa programu. 
 
1. Projekty a granty na rok 2012 
J.Mačo informoval prítomných o možnostiach získania financií na športoviská, kultúru a pod. 
z grantových programov a iných zdrojov. Projekty môže podávať buď obec sama alebo jako 
partner občianskych združení, neformálnych skupín apod. Obec sa zameria na športový areál, 
športoviská a voľnočasové zóny na sídlisku (detské ihriská apod.) a v areáli ZŠ. 
Po výbere priorít bude nasledovať upresnenie zámeru s dotknutými osobami (obyvateľmi 
bytoviek v okolí). Po upresnení konečných požiadaviek a zohľadnení oprávnených 
pripomienok by sa mala urobiť vizualizácia, ktorá by slúžila ako podklad při podávaní 
projektov. 
Ako prvé sa uskutoční stretnutie s občanmi, bývajúcimi okolo priestoru asfaltového ihriska 
medzi ulicami Pod lesíkom a Michalská. V zóne je plánované detské ihrisko. 
 
2. Požiadavky na dotácie od obce 
Prítomní boli oboznámení s doteraz doručenými žiadosťami o dotácie na činnmosť OZ a 
iných subjektov z oblasti športu, práce s mládežou a kultúry. 
 
Zoznam žiadostí: 
Domka      700 EUR 
Klub JDS  3 000 EUR 
OŠFK   nie je presne uvedené, asi 5000 EUR 
OŠSTK  3 500 EUR 
ŠSK   3 000 EUR 
Folklórna skupina    400 EUR 
Tomáš Palko     400 EUR  
------------------------------------------------  
Spolu            16 000 EUR 
 
Keďže spomínané príspevkys sa týkajú prevažne organizovaného športu, komisia navrhuje 
vyčleniť primeranú čiastku aj na neorganizovaný šport (akcie) a grantový systém 
financovania športových a kultúrnych akcií. 
 
3. Školstvo: 
Predseda komisie informoval o súdnom spore proti ZŠsMŠ kvôli údajnej segregácii a o 
voľbách do rady školy, ktorej končí funkčné obdobie v apríli. V diskusii sa prítomní zhodli, 
že jediným trvalým riešením je zriadenie ZŠ v Ostrovanoch. Voľby do rady školy sa 
uskutočnia presne podľa zákona, rodičia budú vyzvaní na navrhnutie kandidátov, z ktorých sa 
na zhromaždení zvolí príslušný počet do rady školy za ZŠ aj za MŠ. 
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4. Kultúra, šport - príprava plánu akcií na rok 2011 
Komisia sa oboznámila s navrhnutým plánom akcií (v prílohe). Plán obsahuje jednorazové 
akcie aj akcie, ktoré by sa mali robiť každý rok. Bude potrebné zistiť, ktoré akcie sa budú dať 
realizovať v tomto roku (financie, organizátori a pod.). 
Okrem akcií v obci navrhuje komisia realizovať aj niekoľko výjazdov za akciami do okolia 
(Hradné dni na hrade Ľubovňa, Festival remesiel v Kežmarku, finále extraligy v hokeji 
Košice,…). 
 
 
Návrh na doplnenie/výmenu členov komisie: 
Ako náhrada za zosnulého D.Kozáka je do komisie navrhnutý p. Attila Mikloško. J.Marton sa 
práce komisie nezúčastnil ani raz a podľa štatútu, čl. II, bod 7 prestáva byť jej členom. 
 
 
Zasadnutie sa skončilo o 19,45 hod. 
 
 
 
V Šarišských Michaľanoch     .............................................. 
2.3.2012                 predseda komisie 
 
 
 
 
 
Prílohy: 

- prezenčná listina 
- návrh na zoznam akcií 


